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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 1. NOVEMBER 2023 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.30-20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-23-553900 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Carina Kirkegaard Stæhr, Bente Wain, 

Birte Ahrensberg, Brian Bisgaard, Didde Minja Børling, 

Peter Lund, Louise Arndtsen, Emilie Dannef, Tobias Ourø 

Vestergaard, Annette Gottlieb, Henrik Pedersen (jf. pkt. 2) 

 

 

AFBUD: Mads Søborg, Louise Nymark Junker, Ingelise Andersen  

MØDENR.: 3/2023-2024  

   
 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Bente Wain blev valgt. 

 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Godkendt. Der blev tilføjet et punkt Indstillingsudvalg til skoleleder stilling til dagsordenen. 

 

2. Bygninger/vedligeholdelse. Teknisk serviceleder Henrik Pedersen deltager (O) 

Gennemgang af vedligeholdelsesopgaver og forbedringer der har været i 2023: 

 

Udskiftning af tagpap er en stor opgave. Anden etape er færdiggjort, og arbejdet vil forsætte i 2024, hvor 

der er bevilliget penge. 

 

Murværk bliver repareret, og der bliver påført antigraffiti film. Dette bliver udbedret i løbet af 2024. 

 

Udbedring af toiletterne er ordnet, basketballkurve er lavet, og der er kommet net imellem boldbanerne i 

skolegården. Legepladsspindel i skolegården samt faldunderlag er blevet lavet. 

 

Flere rør i kælderen er blevet udskiftet. Der er kommet nyt CTS-system, da der har været udfordringer 

med det gamle i forhold til at styre varmesystemet.  

 

ABA-anlæg og panikkald er testet i efterårsferien.  

 

Lokalerne 1-18 er blevet malet. 

 

Flugtskilte er testet og vil blive udbedret, hvor der er fejl.  

 

Der har været mistanke om rotter ved skolen. Dette er ikke tilfældet. 

 

På et tidligere bestyrelsesmødet blev det besluttet at købe gardiner til ovenlysvinduerne i flere 

klasselokaler. Prisen er dog en anden end den, som først blev opgivet. Det blev besluttet, at der skal 

indkøbes til to lokaler. Der blev spurgt ind til, om det ikke bedre kan betale sig at skifte de gamle vinduer i 

bygningen, men pt. mangler der penge til at kunne udbedre disse. Teknisk service ser på, hvilke 

muligheder der er for at søge penge til udskiftning af vinduer. 

 

 

3. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der har været valg til en arbejdsgruppe af elever fra 6.,7.,8. og 9. årgang, som skal se på de midler, de er 

blevet tildelt i forhold til indkøb til klasserne. 
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Der er et ønske fra elevrådet om overvågning i cykelkælderen. 

 

Fjernelse af karrusellen i bibliotekshaven er blevet drøftet på elevrådet, og der er enighed om, at den ikke 

skal fjernes. De vil se på, om der kan laves regler for brugen af karrusellen. 

 

Der er et ønske om færre skole-/hjemsamtaler fra elevernes side. Det er dog meget afhængigt af, hvilken 

fase man spørger. De mindre elever ønsker flere, og de store elever ønsker færre. 

 

4. Nyt fra skoleområdet (O) 

I uge 41 havde vi sundshedsuge på skolen. Mandag var der Nopiade for 0. - 6. klasse med fælles 

opvarmning i skolegården om morgenen og forskellige aktiviteter i løbet af dagen. 

 

Skolernes Motionsdag afsluttede ugen. Det var en god dag for alle skolens elever og lærere på Tårnby 

stadion. Både Nopiade og Skolernes Motionsdag bliver evalueret ved næste personalemøde. 

Skolebestyrelsen har et ønske om, at SFO-personalet deltager i Motionsdagen i næste skoleår. Det skal 

medvirke til at understøtte, både at vi er en organisation samt et godt sammenhold på tværs.   

 

De øvrige tre dage i ugen havde fokus på forskellige sundhedsfremmende aktiviteter forskelligt fra årgang 

til årgang. 

 

Der har været afholdt temadag for MED-udvalgene i Amagerhallen. Her blev kompasset gennemgået - de 

fire værdier, ”Vi ser muligheder”, ”Vi tænker nyt”, ”Vi samarbejder” & ”Vi er ordentlige”. Vi vil arbejde videre 

med det vores i eget MED-udvalg. Erik B. Jørgensen, tidligere Sirius patrulje og jægersoldat, gav 

efterfølgende et oplæg omkring værdier og samarbejde. 

 

9. årgang har terminsprøver i 44, og i uge 45 er eleverne ude i praktik. 

 

5. Nyt fra SFO (O) 

Pga. budgetnedskæringer på SFO-området er fire medarbejdere gået ned i tid. 

 

 

6. Anvendelse af skolebestyrelsens restbudget. Bilag 1 (B)  

Der afholdes julefrokost for skolebestyrelsen torsdag den 7. december. Skolebestyrelsesmødet begynder 

derfor allerede kl. 17. Der kommer separat information ud om julefrokosten. 

 

Skolebestyrelsen besluttede yderligere at give et beløb til personalets julefrokost. Her deltager alle 

personalegrupper. 

 

 

7. Principper for afgivning af standpunktskarakterer. (D/B) 

Princippet blev drøftet, og der er brug for, at vi har yderligere drøftelse af princippet. Skoleleder sender 

revideret princip ud med de tilføjelser, der blev skrevet i forbindelse med drøftelsen. Yderligere vil 

udskolingslærere og elever fra 8. og 9. klasse blive inddraget i drøftelsen. Der kommer også et bilag ud til 

skolebestyrelsen med lærernes og elevernes input. 

 

 

 

8. Indstilling til ny skoleleder. 

Der skal findes en repræsentant fra skolebestyrelsen, som kan sidde med til samtalerne.  

Jobopslaget slås op medio november. Der er ansøgningsfrist den 3. januar 2024. Samtaler afholdes den 

10. januar, eventuelt anden samtalerunde den 16. januar, og økonomiudvalget behandler indstillingen den 

24. januar. Det forventes, at ny skoleleder tiltræder pr. den 1. marts 2024. 

 



 

 

3 

SKOLE OG FRITIDSLIV 

Forældrerepræsentanter og lærerrepræsentanter i skolebestyrelsen undrer sig over den lange proces i 

forhold til at slå den ledige stilling op.  

 

Formanden deltager i samtalerne, og der udvælges en forældrerepræsentant mere.  

 

 

9. Nyt fra skoleudvalget (O) 

 

Udgået pga. afbud. 

 

 

10. Eventuelt 

Der skal afholdes valg til skolebestyrelsen i foråret 2024. Punktet sættes på dagsordenen på 

skolebestyrelsesmødet i januar 2024. 

 

 

11. Underskrivelse af referat 

 

12. Personsager (O) 


